



敬致：全体会员

日期：2022年01月27日

事项：新春补假事宜

有关今年农历新春初一落在于联邦直辖区日同一日，虽然两天的假期撞在同一日，但是不会有额外一天补假。

关于补假事宜，由各别会员自行决定是否将其补假。本商会将会按照 1951 年公共假日法令，只有落在周假日（星期日）的公共假期才会自动被补假一天。

故，农历新年与联邦直辖区日落在星期二的工作日，不符合补假。

备注：根据劳工法令，员工一年至少有 11 天的公共假期。

本商会秘书办事处将在 1 月 29 日（星期六）至 2 月 6 日（星期日）休息
将于 2 月 7 日（星期一）恢复上班。

谢谢，恭贺大家新年快乐，恭喜发财！！

主席
高平业

总务
陈耀强

人力资源及通讯组
侯园镇

同启



To: All Members

Date: January 27, 2022

RE: REPLACEMENT HOLIDAY

With reference to the above, the first day of the coming Chinese New Year falls on the same day with the Federal Territory Day, yet a replacement holiday is not mandatory.

Members may decide on the replacement holiday at their discretion. EMPTA is complying with the Holidays Act 1951 which stipulates that a replacement holiday is mandatory if a public holiday falls on a weekly holiday (Sunday).

Therefore, a replacement holiday is not mandatory as the Chinese New Year and Federal Territory Day fall on Tuesday, which is a working day.

Note: According to the Employment Act, an employee is entitled to at least 11 days of public holiday per year.

Chinese New Year holidays:

The office of EMPTA will be closed from 29 January 2022 (Saturday) to 6 February 2022 (Sunday), the office will resume operation as usual on 7 February 2022 (Monday).

Wishing you a happy and prosperous Chinese New Year. Thank you.

KAU PENG YAP
CHAIRMAN

KENNETH CHENG YEW KHEONG
SECRETARY GENERAL

CHRIS HOW GUAN TIN
HEAD OF HUMAN RESOURCES AND INFORMATION